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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 14.09. 2022 
 

Prítomní poslanci: 5 

Neprítomní: 2 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.15 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných 

poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Zuzana Michalcovú, overovatelia zápisnice: Milan Michalec  

a Rastislav Hollý 

 

Starosta obce predniesol program rokovania   

Program (podľa pozvánky): 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Stanovisko HKO k monitorovacej správe za rok 2022. 

5. Schvaľovanie monitorovacej správy za rok 2022. 

6. Koncept Územného plánu regiónu Žilinského kraja. 

7. Informácia o projektoch v rámci obce. 

8. Rozpočtové opatrenie 

9. Príprava PD na ulici za ZŠ 

10. Rôzne. 

11. Diskusia. 

12. Záver. 

Starosta navrhol doplniť bod programu Príprava PD na ulici za ZŠ 

 

K doplnenému programu nemal nikto pripomienky a tak poslanci program jednohlasne 

schválili. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ. 

       

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Miroslav Mikula 

Tomáš Ligas 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

 

Hlavná kontrolórka obce sa  vyjadrila k plneniu prechádzajúcich uznesení. Skonštatovala, že 

všetky uznesenia od čísla 33 po 50 sú splnené, uznesenie č. 51 je v plnení. 
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Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

4. Stanovisko HKO k monitorovacej správe za rok 2022 

 

Hlavná kontrolórka obce Fačkov predniesla poslancom stanovisko k monitorovacej správe 

k 30.06. 2022, ku ktorému poslanci nemali námietky. 

Návrh uznesenia OZ: 

 berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce Fačkov k monitorovacej správe 

k 30.06. 2022  

 

5. Schvaľovanie monitorovacej správy za rok 2022 

 

Starosta poslancom bližšie vysvetlil monitorovaciu správu k 30.06. 2022. Následne dal starosta 

hlasovať o schválení monitorovacej správy. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje monitorovaciu správu obce Fačkov k 30.06. 2022  

       

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Miroslav Mikula 

Tomáš Ligas 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

       
6. Koncept Územného plánu regiónu Žilinského kraja 

 

Starosta vysvetlil poslancom Koncept ÚP Žilinského regiónu, kde podotkol, že plánovaný 

obchvat obce Fačkov bol z pôvodnej verzie, ktorá bola zadefinovaná v ÚPN – O Fačkov 

a schválená OZ 29.11.2005 bez pripomienkovania preložený na pre obec nevýhodnú verziu 

a preto oslovil poslancov aby sa vyjadrili, že či sa bude pripomienkovať. Po dlhej diskusii 

poslanci poverili starostu, aby pripomienkoval na Žilinský samosprávny kraj ako príslušný 

orgán územného plánovania,  preložiť obchvat na pôvodnú verziu bez toho, aby to malo vplyv 

na  JPÚ v obci Fačkov. 

Návrh uznesenia OZ: 

A) berie na vedomie informáciu o koncepte Územného plánu Žilinského kraja  

 B) poveruje starostu pripomienkovať vrátenia obchvatu na pôvodnú verziu  

       

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Miroslav Mikula 

Tomáš Ligas 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené 
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7. Informácia o projektoch v rámci obce 

 

Starosta informoval poslancov o financovaní projektov v obci, nakoľko v priebehu roku 2022 

je realizovaných viac stavebných objektov.  

a) Odpočinkové miesto – celkové náklady 41976,78€ - ukončené. Z vlastných finančných 

prostriedkov sa bude podľa možnosti realizovať oplotenie.  

b) Priechod pre chodcov – celkové náklady 5781,18 € podotkol, že tým, že sa to 

realizovalo svojpomocne, obec ušetrila  viac ako 50% z celkového rozpočtu. 

c) Kuchyňa v KD + výčap  - celkové náklady 45 894,07 €, z toho : kuchyňa - 36 359,41 € 

                                                                                                        výčap     -  9 534,66 € 

Starosta pripomenul poslancom, že do kuchyne v KD sa ešte objednal nový digestor 

a dvojdrez s dvoma nerezovými stolmi. Nákup nového elektrického sporáku dáme do 

rozpočtu na rok 2023.  

d) ŠJ - WC celkové náklady boli 10 000 € + z obce sa doplatilo:1496 € na plastové dvere            

400dvere na WC – 5 ks                  

                                                                      

- sklad zemiakov, nová keramická dlažba, maľovanie           250 Eur 
        

e) Kultúrny dom a OcÚ – starosta podotkol, že firma má problémy s dodávkou materiálu, 

práce idú pomalšie, ale po dohovore od stavebného dozoru má nastať zlepšenie 

a posilnenie pracovníkmi. Ďalej podotkol, že dažďové ríny nie sú v rámci oprávnených 

výdavkov a tie sa budú hradiť z obecných finančných prostriedkov. 

 

 

T. Ligas navrhol namaľovať školskú jedáleň. Starosta reagoval, že treba pripraviť PD už aj 

s uteplením ŠJ a ďalej, že treba už na budovu urobiť krov a prekryť a tak by sa získali voľné 

priestory ( ubytovacie) a strechu využiť pre osadenie fotovoltaického systému na ohrev 

teplej vody pre ŠJ. 

Poslanci pripomienkovali: 

-  parkovanie na chodníku na dolnom konci a pri vjazde do ulice Šupolka 

-  potrebu opraviť hydrantu v ulici Šúpolka 

  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie Informáciu o projektoch v rámci obce 

 

8. Rozpočtové opatrenia   

 

Starosta informoval poslancov o Rozpočtovom opatrení č. 12/2022, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. Po kratšej diskusii starosta prešiel k ďalšiemu bodu programu. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenia č. 12/2022 

 

9. Príprava PD na ulicu za ZŠ  

 

Starosta informoval poslancov s návrhom prípravy na územné a stavebné povolenie  k PD na 

ulicu za ZŠ, ktorá je podľa jeho názoru nevyhnutná. Vysvetlil im svoj návrh, že nakoľko nie sú 

ešte ukončené JPÚ tak treba rozdeliť v PD stavebné objekty a na časť miestnej komunikácie, 

ktorá je na LV obce pripraviť územné a stavebné povolenie pre chodník, osvetlenie 

a kanalizáciu pre dažďovú vodu, ktorá robí obyvateľom ulice nemalé problémy. Tiež podotkol, 
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že konzultoval tento návrh so stavebným úradom, ktorý nemá výhrady.  Poslanci jednohlasne 

s týmto návrhom súhlasili a po dlhšej diskusii dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje prípravu PD na ulicu za ZŠ 

       

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Miroslav Mikula 

Tomáš Ligas 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

10. Rôzne 

a) Dotácia na dopravné  ihrisko 

- Starosta informoval poslancov o nevyčerpanej dotácií 300 €, požiadal  T. Ligasa 

o spoluprácu pri realizácii.  

 

Tomáš Ligas navrhol zrealizovanie: 

-  pitnej vody v areáli školy  

- zabezpečenie zákazu psov v areáli školy 

-    

R. Hollý –  sa informoval v akom štádiu je pozemok pri škole. Starosta informoval, že 

postupne sa vykupuje, čakáme na zápis.   

V tomto bode sa tiež riešil podnet od občanom na prešetrenie stavby v Koceri. 

Starosta nakoniec oboznámil poslancov o stave JPÚ v obci Fačkov. 

 

11. Diskusia 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

       
12. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20.05 hod.  

 

Overovatelia zápisnice: Milan Michalec 

                                       Rastislav Hollý 

                                        

 

                                                                                                   v.r. Miroslav Čerňanec 

                                                                                                             starosta obce 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Michalcová   

 

 


